



香港舞蹈團招標公告

Hong Kong Dance Company Tender Notice

參考編號 Reference Number : (202526FA02) in HKDC/Tendering

招標項目 Invitation to tender for : 香港舞蹈團 - 熊貓大同萌演出服裝

Hong Kong Dance Company – PANDA RAMA Performance Costume

香港舞蹈團現誠邀合資格的承辦商就香港舞蹈團之熊貓大同萌的演出服裝進行投標。

The Hong Kong Dance Company (HKDC) invites qualified tenderers to submit tenders for the provision of performance costume for Hong Kong Dance Company – PANDA RAMA. We are seeking innovative and experienced vendors who can contribute to the success of this project.

投遞標書 Submission of Tender

有興趣投標者，請聯絡以下聯絡人索取投標資料。

Please contact the undersigned for the tender details.

投標書應以密封信形式郵寄或投入至香港皇后大道中345號上環市政大廈4樓香港舞蹈團的投標箱內，投標書須於截標日期2026年1月27日12時前送達上述地址或指定電郵。逾期遞交的標書概不受理。

The tender should be addressed or deposited in the tender box of the Hong Kong Dance Company on the 4th floor of the Sheung Wan Municipal Services Building, 345 Queen's Road Central, Hong Kong. The tender should arrive not later than 12nn on 27 January 2026. Late tenders will not be accepted.

截標日期

2026年1月27日中午12時正

Closing Date/Time

27 January 2026, at 12nn

聯絡人資料 Contact Person

陳小姐

Ms Nicole Chan

香港舞蹈團

Hong Kong Dance Company

香港皇后大道中345號上環市政大廈4字樓

4/F Sheung Wan Municipal Services Building 345

直線電話 : (852) 3103 1887

Queen's Road Hong Kong

電郵 : nicole@hkdance.com

Direct Line: (852) 3103 1887

Email: nicole@hkdance.com

舞團保留絕對權利，並得依其全權酌情決定是否接受、拒絕或以其他方式處理任何與本次招標有關之投標提案。舞團無須就其決定提供任何理由，亦無須向投標人發出任何有關提案被接受或拒絕之通知。任何投標人均不得因舞團行使該等酌情權而對舞團提出任何主張、權利或訴訟。

HKDC reserves the absolute right, at its sole discretion, to accept, reject, or otherwise determine the outcome of any tender proposal submitted in relation to the tender. HKDC shall not be obliged to provide reasons for its decision, nor to issue any notification to the tenderer regarding the acceptance or rejection of their proposal. No tenderer shall have any claim, entitlement, or right of action against HKDC arising from or in connection with the HKDC's exercise of such discretion.



本招標公告刊登於香港舞蹈團網站：<https://www.hkdance.com/>

This tender notice is available on the Hong Kong Dance Company website at <https://www.hkdance.com/>.

2026年1月6日 6 January 2026